

**尼加拉瓜自由貿易協定輸入關稅配額進口權利決標結果總表**  
 Summary List of Bid-Opening Results for the Tariff Rate Quota  
 of year 2019 under the Free Trade Agreement between ROC and Nicaragua  
 through a Competitive Process

獲配廠商資料表

J.尼加拉瓜花生 081 批次 Peanut	
統一編號 Business Registration No.	數量(公噸) Quantity(M/T)
12294162	50
53683756	50
53728281	50
53728249	50
53929941	28.7356
80220505	21.2643

有關表列廠商詳細資料，請查詢國貿局網站（<http://www.trade.gov.tw>）之廠商登記線上申辦與查詢。

For detailed information of companies listed below, please search through Directory of Importers/Exporters of the website of Bureau of Foreign Trade (<http://www.trade.gov.tw>)

配額批次 Lot No.	貨品名稱 Description of Products	核配總數量(公噸) Total quantity of Allocations (M/T)	獲配家數 Numbers of Successful Bidders	權利金繳交期限 Deadline for Depositing Premium
081	J.花生類 Peanut	250	6	108年2月22日(含)前 on or before Feb. 22, 2019

## Announcement of Allocation Results for Bid Opening

決標結果公告  
臺灣銀行貴金屬部

Bank of Taiwan, Department of Precious Metals

發文日期：中華民國108年1月23日

Issuing Date: Jan. 23, 2019.

發文字號：貴金貿字第10800003891號

Issuing No.: BOT/Precious Metals/Trade No. 10800003891

主旨：公告 108 年度081批次我國與尼加拉瓜自由貿易協定花生輸入關稅配額進口權利之核配結果。

The Gist: The announcement of allocation result for Peanut of [Nicaragua](#) Tariff Rate Quota for Lot No. 081 of year 2019.

依據：關稅配額實施辦法第十條。

In accordance with article 10 of Implementation Regulations of Tariff Rate Quota

公告事項：本案有15家廠商參加投標，得標廠商統一編號及核配數量詳本行網站「貿易服務核配結果」，本部將另函通知各得標廠商辦理「自由貿易協定輸入關稅配額證明書」之核章。

Contents of Announcement: There are 15 bids for Peanut. Please refer to the attachment of profit-seeking enterprise registration numbers of successful bidders and quantities of allocation. BOT/DPM will inform the successful bidders by letters that the "Allocation Certificates" should be presented for BOT/DPM's approval.